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#BuurtgenOten: 
muziek in de Blokhut

11 juni was alweer de 7e 
editie van muziek maken 
met #BuurtgenOten in de 
blokhut. De aanmeldingen 
druppelen steeds weer 
binnen, van (heel) jong 
tot oud(er) en van diverse 
mensen die zich verbonden 
voelen met de buurt. Veel 
wordt er gezongen, maar 
ook allerlei instrumenten 
komen voorbij: gitaar, piano, 
cümbüş, trompet, saxofoon, 
accordeon, percussie, 
blokfluit, van alles! 

Best wel spannend om op te 
treden voor anderen, maar zo 
leuk als het lukt (en dat is altijd 
zo!) Het is ook een veilige plek 
waar je eens wat kan uitproberen, 
of dat nou een nieuw instrument 
is of een bijzonder muziekstuk. 
Misschien wel iets geschreven 
door jezelf? Wellicht ontmoet je 
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wel buurtgenoten waar je vaker 
mee wil musiceren. En het is ook 
een fijne plek voor kinderen om 
muziek te ontdekken.
Sinds dit jaar heb ik versterking 
van Lya (Cingelshouck) die weer 
nieuwe ideeën meebrengt. Zo 
sluiten we onder haar begeleiding 
elke #BuurtgenOten af met een 
gezamenlijk lied, bijvoorbeeld 
een canon. En… we hebben nu 
ook een heus openingslied met 
tekst van Lya! Zelf houd ik sinds 
kort een Spotify-lijst bij met de 
originele nummers die gespeeld 
zijn. Zoek maar op eens op 
“Buurtgenoten Irisbuurt” - en 
vink het hartje aan om de lijst op 
te slaan.

De volgende bijeenkomsten zijn 
zondag 15 oktober en zondag 10 
december 2023 om 16:00. Maak 
je muziek? Zing je of speel je 
een instrument? En wil je dat 
ook doen voor en met mensen 
uit de eigen wijk? Popmuziek, lees verder
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klassiek, improvisatie? Zang, 
gitaar, piano, trompet, saxofoon, 
drums? Alles kan, op alle niveaus 
en voor jong en oud, solo of met 
meer. We hebben een piano 
en zangmicrofoon beschikbaar. 

Meld je ruim van tevoren aan 
via een appje naar 06-28758705 
zodat we het programma 
kunnen voorbereiden. Heb je 
pianobegeleiding nodig, dan kan 
ik dat doen. En alleen luisteren 
mag natuurlijk ook!
Hopelijk tot horens of luisters bij 
#BuurtgenOten. Want, wat klinkt 
in de blokhut, klinkt alleen in de 
blokhut*!

Muzikale groeten!
Remy Wenmaekers

* Foto’s en filmpjes van 
#BuurtgenOten worden nooit 
verspreid via social media, of bij 
uitzondering na het vragen van 
toestemming zoals bij dit artikel.

Het openingslied
Muziek in de blokhut, wat fijn dat 
jullie er zijn.
We zingen en spelen, genieten 
van groot tot klein.
En gaat het niet zoals je wil
dat jij hier staat, dat is pas chill
want daarmee toon je moed 
en dát alleen al is goed!

We zitten er klaar voor, wie zal nu 
de eerste zijn?
Met fluit of piano of zang met 
een leuk refrein?
Zo samen zijn dat geeft plezier,
muziek verbindt, want kijk eens 
hier;
dus geen paniek of stress,
wij wensen jullie succes!!!

In English
Come and join to make music for / 
with neighbors, or listen to others 
perform. In the Blokhut we gather 
a few times a year on a Sunday 
afternoon, the next times will be 15 
October and 10 December 2023. 

Any instrument, style, level and 
age is welcome. You can play by 
yourself or with multiple people 
together. 

Please register via 06-28758705.

Geldropseweg 86A
5611 SK Eindhoven

Tel.: 06-51 59 04 65
info@deplatenzaak.com
www.deplatenzaak.com

In -en verkoop van  
LP’s, CD’s, DVD’s en 

singeltjes Geldropseweg 105
5611 SE Eindhoven
Tel. (040) 211 18 65

www.audiotvcentrum.nl

Geldropseweg 105
5611 SE Eindhoven
Tel. (040) 211 18 65

www.audiotvcentrum.nl

Jawad 
naaiatelier

Geldropseweg 53
5611 SC Eindhoven

tel. +31 040 209 55 10
jawad-naaiatelier.com
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Know your 
Neighbor
In this English-language series, we get 
to know people from the neighborhood 
who are not originally from the 
Netherlands. This time we meet Yasmin 
from Switzerland, who lives in a house 
together with other Design Academy 
students. Yasmin told the story of how 
her studies led her from graphic design to 
contemporary jewelry to researching the 
practice of farming.

Where in Switzerland are you from?
I come from a place that is 1.5 hours to the north 
of Zurich, called Schönholzerswilen, in the canton 
of Thurgau.
 
Had you lived outside Switzerland be-
fore moving here?
Yes, when I studied graphic design, I did an 
internship in Honolulu, and when I studied 
contemporary jewelry, I did a semester abroad in 
Stockholm. 
 
Wow, what is it like in Honolulu and 
Stockholm?
In Honolulu, everyone was surprised that I walked 
to work and advised me to be careful. Everyone 
went by car – and the bus was so slow that I could 

walk just as fast. I was really surprised at how 
friendly and welcoming people were. In Stockholm, 
I was surprised by how harsh the winter could be. 
 
How did you end up at the Design 
Academy?
My interest is in contextual design, but I am not a 
traditional designer. I am in between disciplines, 
always on the edges, where there is more freedom 
but less security. I was considering Amsterdam 
or Hasselt, but in those places the possibilities 
seemed either too broad or too narrow for my 
interests. When a friend told me to check out 
the Design Academy, I read about my course and 
thought, “This is perfect.” 
 
What is your MA thesis about?
I am doing field research in Switzerland, on 
farms near where I am from, as well as on 
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aan bij een nog niet compleet team. Spannend, 
humoristisch, gezellig!

• 4 keer per jaar op zondagmiddag: 
BuurtgenOten. Zing een liedje, speel iets op 
de piano, breng je gitaar mee of kom gewoon 
luisteren. 

• De Iriscamping: ieder jaar op de vrijdag aan het 
begin van de schoolvakantie. Dit jaar op 14 juli. 
Zet je tentje(s) op en kom bij het vuur zitten. 
Kinderen alleen onder begeleiding. 

• Koningsdag. 

Het bruist
weer van de
activiteiten

Informatie over activiteiten
Voor het meest actuele nieuws kijk je op Facebook 
(https://www.facebook.com/blokhutIrisbuurt, de 
groep Oog voor de Irisbuurt) of abonneer je je op 
de whatsapp berichtenservice (éénrichtingverkeer, 
geen gedoe zoals op een whatsappgroep). Stuur 
een appje aan 0642475677 met als onderwerp 
‘Blokhut info’ of scan de onderstaande QR code 
met je whatsapp-camera om je te abonneren. 
Wil je graag vrijwilligerswerk in de Blokhut 
doen, zoals tappen, evenementen opbouwen, 
bestuursfuncties? Stuur dan een e-mail aan:
vriendenvandeblokhut@gmail.com

- Carst

Nieuws van de 
Blokhut
Als je Iriswijk zegt, dan zeg je natuurlijk ook 
Blokhut! Ons eigen buurthuisje met de prachtige 
tuin nét achter de Jumbo bruist weer van de 
activiteiten. De terugkerende activiteiten zijn:

• Iedere woensdagmiddag: de kindermiddag. 
Een leuke kindermiddag met iedere keer een 
andere activiteit. Of het nu liedjes zingen, 
knutselen, pannenkoeken eten of zeepbellen 
blazen is. Vaak is het gratis, soms wordt een 
bijdrage gevraagd. 

• Iedere vrijdagavond vanaf 19.00 uur: Peer’s 
café. De blokhut is dan open voor een drankje, 
een kaartje leggen, een potje pool of gewoon 
even bijkletsen. Natuurlijk kun je ook in onze 
prachtige tuin gaan zitten.

• Iedere 1e vrijdag van de maand: Blockheads. 
De DJ’s uit de wijk draaien lekkere muziek. 
Soms is dit gecombineerd met iets lekkers te 
eten, zoals pizza’s uit de eigen houtgestookte 
pizzaoven. 

• Iedere 3e dinsdag van de maand: pubquiz! 
Vorm een team van 5 of kom alleen en sluit je 

SCAN 
DE CODE

www.podotherapiebonnema.nl
Geldropseweg 115

Bel, WhatsApp of Mail voor een afspraak!
+316 159 200 03

Podotherapiebonnema@hotmail.com

www.podotherapiebonnema.nl
Geldropseweg 115

Bel, WhatsApp of Mail voor een afspraak!
+316 159 200 03

Podotherapiebonnema@hotmail.com Pennings Foundation, platform voor fotograae en video.
Geldropseweg 63, 5611 SE Eindhoven
www.penningsfoundation.com
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keer, dat ik een ongeluk had met 
mijn Fordje. Wiel eronder uit, deuken. 
Om kort te gaan: totall-los. Maar jij 
hebt de auto toen helemaal gefixet 
en ik ben er toen nog heel Europa 
mee rond gereden. Maar dat gold 
niet alleen voor mij! Voor iedereen in 
de buurt stond je klaar. Voor Apk-
keuringen, reparaties en wat ze nog 
meer wilden. Voor de Apk- keuring 
moest je auto wel schoon zijn: “Ge 
kunt toch nie met zunne smerigen 
auto bij de garage aankomme.” En 
dan weer die glimlach!

Ook stond jullie deur altijd open. Effe 
een biertje of een kop koffie, er was 
altijd tijd. Samen met Rinie hoorde 
je de gesprekken aan. Gaf troost 
op jouw eigen manier: luisterend, 

Lieve Toon
Een goede buur is beter dan een 
verre vriend! Als er iemand is, die 
dit gezegde waar heeft gemaakt, dan 
ben jij het wel. 
In de zestien jaar dat ik op de 
Stuiverstraat woon, heb ik je leren 
kennen als iemand die vooral 
betrokken was bij iedereen. Meestal 
een beetje op de achtergrond, 
knikkend en af en toe glimlachend. 
Iedereen kon zichzelf zijn bij jou. 

Zonder oordelen. “Iedereen moet 
doen wat goed voor hen is”, leek je 
vaak te denken. Je zei het nooit. 
Je bekeek het van een afstandje 
en zag dat het goed was. En als 
het niet goed was dan liet je dit 
ook horen. “Zorg eens dat er een 
nieuw slot op die ketting komt” liet 
je mij weten. En eerlijk is eerlijk: 
het is er nog niet. Maar ik beloof je 
dat ik het nu snel ga regelen. “Het 
veldje”, zoals wij buurtgenoten het 
noemde. Wij konden onze auto 
daar neerzetten, als er weer eens 
geen plaats was in de straat om te 
parkeren. Maar het was meer. Het 
was een verbinding. En jij voelde je 
verantwoordelijk voor “ons’ veldje. 
Je zorgde dat wij onze auto’s weg 
konden zetten op een mooi gemaaid 
veldje. Ook zorgde je er voor, nadat 
er een aantal onverlaten hun auto er 
neerzette, dat er een mooie ketting 
kwam. De parkeergelegenheid was 
veilig gesteld. Want de auto’s waren 
niet alleen onze “heilige koe” maar 
ook die van jou. Er was niet veel wat 
niet jij kon oplossen. Zo ook die ene 

zonder oordelen. Lachte mee, als er 
weer eens iets raars gebeurt was. 
Soms kon je ook boos zijn als er 
weer eens iets verkeerd ging met 
Nederland. Rinie die dan zei: “Maakt 
oew eigen nie zo druk.” Maar voor jou 
was het belangrijk.
 
Lieve Toon, je was altijd een beetje 
op de achtergrond, maar ik en zo 
vele anderen, wisten altijd dat je er 
was. Je had alles in de gaten, zonder 
op de voorgrond te treden. En ik: 
ik was altijd blij als ik van school 
afkwam en jou in jou stoel zag zitten. 
We zwaaide even en ik dacht: hij 
weet dat ik thuis ben.

Man, wat zullen wij je missen!
- Noor
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farms in the Netherlands. I will look into the 
common narratives around farming, to find out 
how the romanticisation of farming is keeping an 
exploitative system in place.
 
Are you excited about the Dutch Design 
Week?
Sure, our collective will exhibit the project Material 
Profanation.
 
Did you learn Dutch? 
Before coming here, I was super motivated to 
learn Dutch. But my school offers one Dutch 
course that only accepts 18 people, for a school 
with several hundred students. So I would have 
to pay for a Dutch course, which I cannot really 
afford. I do not have that much contact with Dutch 
people because the program is full of international 
students, and the schedule is so full I barely have 
the capacity for anything else. 
 
Have you celebrated any Dutch holi-
days?
Yes, for King’s Day we sold orange jello shots to 
fundraise tuition costs for a fellow student. It was 
fun and very successful!
 
Are you active in the Irisbuurt?
The school program is really intense and consumes 
most of my time. I underestimated how much time 
it would cost! That said, I would like to be involved 
in the Blokhut’s moestuin about once per week, 
to work in the garden. I feel lucky to live in such 
a nice neighborhood. I think it’s the greenery that 
makes a difference. 

- Gisi

In Memoriam

Reinout Godschalk
7 juli 1952 – 2 september 2022

In Memoriam

Peer Verleg
28 december 1953 – 20 augustus 2022

Eind augustus is Blokhutvrijwilliger van het 
eerste uur Peer Verleg helaas overleden. 
Peer was  geregeld achter bar van zijn 

geliefde Blokhut te vinden. Hij was onder 
andere initiatiefnemer van Peers Café op 
de vrijdagavonden en  was een van de 

initiatiefnemers voor de komst van  een heuse  
pooltafel naar de Blokhut. Hij was nooit te 
beroerd om even bij te springen achter de 
bar of bij andere activiteiten en stond altijd 
klaar – ook telefonisch – om bijvoorbeeld 
problemen met de biertap op te lossen. 
Op 26 augustus vond zijn uitvaart plaats 

met – geheel in zijn stijl – een borrel in de 
Blokhut voor familie, vrienden, bekenden en 

buurtgenoten. We zullen hem missen!
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Iris Elektrick groeit 
In het vorige nummer 
presenteerden we 
groeiplannen. Die blijken 
te werken, want het aantal 
gebruikers van de 3 auto’s 
bedraagt inmiddels 25 
bestuurders. Succesvol 
schaften we een Renault 
Zoe aan. We financierden 
deze zelf. 

De oplaadpaal voor Iris Elektrick 
is aangevraagd bij de gemeente; 
de deelauto-app maakt het 
openen en sluiten van de auto’s 
en de registratie van gereden 
kilometers stukken eenvoudiger. 
In Augustus hebben we een 
nieuwe groep van de nodige 
informatie voorzien. Kortom: een 
flinke opsteker en bijdrage aan 
de duurzaamheid in de Iriswijk.
 
Autodelen goed voor wie? 
De chique elektrische auto’s 
rijd je al voor €120 per jaar en 
€0,325 per kilometer. Altijd 
een opgeladen auto en een 
vaste parkeerplaats. Wat wil 
de gebruiker nog meer? De 
standplaatsen zijn Voorterweg 
209, Gabriel Metsulaan (Toyota 
Aygo) en de 3e standplaats wordt 

binnen nu en een week bepaald.
Doe je mee omdat je de wijk een 
groenere, duurzamere, koelere 
toekomst met meer biodiversiteit 
wenst? Dat kan ook.
Doe je mee omdat je een kleine 
portemonnee hebt en soms toch 
een auto nodig hebt? Dan is dit 
een zeer goedkope wijze om dat 
te realiseren.
Wil je mensen leren kennen van 
allerlei pluimage? Die hebben we 
zeker onder ons.

Verwachten we iets van een 
(nieuwe) autodeler? Ja, want wij 
vormen een ‘warme kring’, een 
coöperatief. We hechten eraan 
ieder persoonlijk te kennen. Het 
vervullen van wat taken om de 
groep goed te laten functioneren 
is een eis. Voor niets gaat de zon 
op.

Wil je elke dag met de auto naar 
je werk, of een lange periode met 
de auto’s op vakantie, dan moet 
je een alternatief zoeken.

Vind je het allemaal maar 
spannend, bedenk dan dat je 
kunt experimenteren zonder veel 
risico. Het enige wat je nodig 
hebt is een contractje tussen 
de delers, lidmaatschap van 
(www.deelauto.nl) van 20 euro 
per jaar per huishouden en een 
verzekering via Centraal Beheer 
Achmea. De Stichting kan je 
daarbij helpen. Daar zijn we voor 
en dat doen we graag.
Meer weten? 
mail@iris-elektrick.nl 

- Henk

•  onderhoud
•  APK-keuring
•  schadeherstel
•  banden
•  in- en verkoop 
 personenauto’s

Hoefkestraat 17
tel (040) 211 25 95
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ZZP’er 
in de 
Iriswijk
Ooit was alles wat ze bezat 
een rugzak waarmee ze de 
hele wereld rondreisde. Dat 
kan alleen maar een creatief 
brein zijn, dacht ik, en dat 
klopte. Els Castelijns, moeder 
van de bijna tweejarige Hanna, 
is inmiddels al 6,5 jaar een 
van onze buurtjes in de 
Iriswijk. Als zzp’er heeft ze 
nu vanaf een vaste plek ook 
heel veel vrijheid.  Creatief 
als ze is, weet Els al haar 
verschillende kwaliteiten te 
benutten. Ze geeft workshops 
op basisscholen, fotografeert 
en geeft lessen NT2 
(Nederlands als tweede taal) 
aan expats. 

Diversiteit op de foto
Els deed de opleiding Beeldende 
vorming in Tilburg en specialiseerde 
zich in fotografie. In Brussel deed ze 
daarvoor ook nog een aanvullende 
opleiding. Ze wordt gevraagd 
voor de meest uiteenlopende 
foto-opdrachten: ze fotografeert 
portretten, zwangerschapsfoto’s, 
trouwerijen en ook evenementen 
zoals een voetbalwedstrijd of de 
opening van een expositie. 
Wat ze het liefste fotografeert? Daar 
hoeft Els niet lang over na te denken: 
“mensen”!  Ze geniet dat ze op deze 
wijze een stukje van iemands leven 
mee mag maken, een kijkje krijgt in 
iemands wereld en zo de diversiteit 
van mensen kan vastleggen. Dezelfde 
diversiteit als ze op haar reizen 
tegenkwam, ziet ze nu in mensen 
dichtbij.

Creatief op alle vlakken
Zoek je een creatieveling dan moet 
je bij Els zijn. Op zoek naar een 
leuke workshop? Vraag Els! De 
ene keer gaat ze met kinderen op 
een basisschool dinosaurussen 
knutselen, de keer erop doet ze 
wat met fotografie en weer een 
andere keer geeft ze een drama- of 
theaterworkshop. Van alle markten 
thuis dus.

Nederlands les door alle 
tijdzones heen
Hoe verdien je je geld als je met een 
rugzak de hele wereld rondreist? 
Door online les te geven natuurlijk! 
Els deed het lang voor corona ons 
dwong tot Zoom- of Teams-lessen.  
Vanuit alle hoeken van de wereld 
volgden mensen de NT2-lessen 
van Els. Ze was hier ooit al mee 
begonnen toen in Griekenland de 
economische crisis uitbrak. De 
docenten Nederlandse taal zochten 
hun weg terug naar Nederland en Els 
ging naar Kreta. Daar gaf ze les aan 
Nederlands-Griekse kinderen. En nu 
geeft ze (alweer 7 jaar) les aan Expats 
in Meerhoven. 

Creatief combineren
Wat Els fijn vindt aan het werken 
als zzp’er is dat het erg goed te 
combineren is met de opvoeding 
van haar dochter. Ze werkt op de 
momenten die werken mogelijk 
maken en heeft zo veel tijd voor 
Hanna. Ze vindt het fijn om eigen 
baas te zijn en zelf te kunnen 
bepalen wat ze doet en wanneer 
ze werkt. Natuurlijk is dat ook 
meteen een uitdaging, want geen 
werk is geen inkomen. Maar met 

Wie:  Els CastelijnsBedrijf: Els CastelijnsTak van sport:   Fotografie, workshops,  NT2 docent

de creativiteit van Els is dat geen 
probleem: “ik heb eigenlijk altijd wel 
werk”.

Benieuwd naar de creaties van Els? 
Bezoek haar website: ElsCastelijns.
com

- Janne

Ben jij zzp’er en wil je ook een keer in deze rubriek verschijnen? 
Meld je aan via tinyurl.com/IrisOproep.
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Met de authentieke 
koffiebar Koffie Keuten 
heeft de voormalige 
frituur op de hoek van 
de Sint Jorislaan en 
Geldropseweg een hele 
welkome herbestemming 
gekregen. Zeker gezien de 
vele enthousiaste duimen-
omhoog van voorbijgangers 
tijdens de verbouwing. 
Door het lichte en warme 
interieur voel je je er 
meteen thuis. En dat is nou 
precies wat horecavrouw 
Yvonne Goossens (55) 
voor ogen had, toen haar 
jarenlang gekoesterde 
droom tot op de komma in 
vervulling ging.

“Deze zaak op deze plek… dat 
is waar ik al tien jaar geleden 
letterlijk van droomde: een eigen 
koffiebar, authentiek, met veel 
licht, in een woonwijk, liefst 
Stratum, op een hoek. En oh 
ja… het zou mooi zijn als het 
wit was”, ontvouwt Yvonne haar 
specifieke droom. “Hoe bizar dat 
dat zo perfect uit kon komen!”

Handen uit de mouwen
Horeca is de rode draad in 
haar werkende leven: van een 
café, een eigen stek in de 
Vershal op Strijp-S, als Goesting 
Feestaannemer - waarmee 
ze mensen ontzorgt en gast 
op eigen feest laat zijn - tot 
horeca/barista-freelancer op 
verschillende horecalocaties. 
Toen de horeca in de coronatijd 
op haar gat lag, stak de altijd 
actieve Yvonne haar handen uit 
de mouwen in een magazijn. 
“Jammer dat ik er geen rijbewijs 
voor had, maar anders had ik ook 
graag de vorkheftruck bestuurd”, 
lacht ze.  

Ontmoetingsplek
“Omdat ik al zo lang in het 
vak zit en op zoveel plaatsen 
gewerkt heb, heb ik duidelijk 
voor ogen hoe ik het nu ga 
doen”, vertelt Yvonne die sinds 
begin december haar vergunning 
binnen heeft voor daghoreca. 
“Ik wil ten eerste dat iedereen 
zich hier thuis voelt. Het kan 
een mooie ontmoetingsplek 
zijn voor buurtgenoten. Voor 
kinderen is er een speelhoek. 
Plaatselijke ondernemers polsten 
al mogelijkheden om hier met 
personeel en/of klanten te 
komen”, zegt ze. Op aanvraag 
kan ze ook ruimte bieden aan 
besloten bijeenkomsten.

Koffie Keuten, de naam
De opgewekte en bescheiden 
Yvonne zal het zelf nooit zeggen, 
maar ze hoorde van haar Vershal-
klanten dat ze ‘de beste koffie 
van Eindhoven’ maakt. Ze heeft 
een Mirage Veloce van Kees van 
der Westen, dat is in ieder geval 
een dijk van een koffiemachine. 
Maar dat wordt pas compleet 
met de liefde voor koffiezetten 
en het gebruik van haar 

Koffie-Keuten:
koffiebar Geldropseweg

verschillende koffiemelanges, 
vernoemd naar haar oudtantes 
en hun respectievelijke karakter: 
Lungo Lena, naar de zachte en 
milde oudtante Helena Keuten 
Espresso Nel, naar oudtante 
Petronella Keuten, met een pittig 
karakter, 
Filter Francis, naar het 
vriendelijke en zachte karakter 
van oma Francisca Keuten. 

Verbouwings-stop
Het was nog best spannend 
of het allemaal door zou gaan. 
De verbouwing was namelijk 
een paar maanden stilgelegd 
door de afdeling Erfgoed van 
de gemeente Eindhoven. Die 
kwamen een kijkje nemen of 
‘alles klopte’. Waarschijnlijk 
omdat er wat brokken terrazzo in 
de container lagen. Ze gaven aan 
dat op de bovenverdieping het 
plafond verstevigd moest worden 
met een stalen balk. Beneden zat 
er een oude olietank in de grond 
die verwijderd moest worden. 
Dat was een hele klus omdat het 
huis als het ware om die olietank 
heen was gebouwd. Toen die 
klussen allemaal geklaard waren, 
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moest eigenaar Khalid Mrabet, 
van Citylight Housing, nog enkele 
maanden werkloos toezien. Pas 
eind juni kon de verbouwing 
verder. 
Bovendien was in eerste instantie 
het plan dat Citylight Housing 
kantoor zou houden op de 
begane grond en dat aan de 
voorkant een koffiezaakje kwam. 
Bij nader inzien bleek er zo voor 
het kantoor te weinig ruimte. 
Pas in het najaar besloot Khalid 
om zijn huidige kantoor niet 
te verhuizen en werd duidelijk 
dat Yvonne er toch haar Koffie 
Keuten kon gaan vormgeven.
“Dat voelde in de aanloop 
ernaartoe als gasgeven met 
de voet op de rem”, aldus de 
onderneemster, die nog niet 
helemaal los durfde te gaan 
op concrete plannen voor de 
inrichting. Maar half november 
kreeg ze dan eindelijk de sleutel 
en is ze direct vol enthousiasme 
aan de slag gegaan. 

Eindspurt
En het is gelukt! Inmiddels is 
Koffie Keuten alweer een aantal 
weken open en wie er langs 
loopt, ziet dat er altijd wel volk 
zit aan de sfeervolle tafeltjes met 
uitzicht. 
De eerste reacties zijn volgens 
Yvonne erg positief. “Ik krijg vaak 
te horen dat mensen blij zijn dat 

ik eindelijk open ben. Dat ze hier 
op zaten te wachten, omdat er 
nog niet zoiets was in de buurt. 
Je kunt overal koffie krijgen, 
dus ik vind het speciaal dat 
mensen bij mij komen. Ik houd 
daarnaast van het persoonlijke. 
Ik vind het erg mooi als mensen 
hier dagelijks of meerdere keren 
per week terugkomen. Zo leer 
ik de mensen in de wijk echt 
kennen en hoef ik ze na een tijd 
niet eens meer te vragen wat ze 
willen drinken.” 

(Met dank aan Paula van 
Overveld van buurtkrant ‘het 
Witte Dorp’)
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Know your 
Neighbor
In this English-language series, we get to 
know people from the neighborhood who 
are not originally from the Netherlands. 
This time we meet Nicolo from Italy, who 
lives in the Irisbuurt with his wife and 
three young children.

Where in Italy are you from?
I grew up in a seaside town called Levanto, just 
north of the Cinque Terre. Imagine a beautiful be-
ach where you can swim, go by boat in the sun-
light, breathe the smell of the Mediterranean herbs, 
and eat spaghetti ai frutti di mare.

How lovely! Why move to Eindhoven?
I earned a PhD in Physics in Pisa and was recruited 
by a company here in 2012. I ended up staying be-
cause it is a very liveable city: everything you need, 
and all within reach. 

What was it like moving here 
from Italy?
The mentality is quite different here (for instance, 
the brutal honesty), but I adjusted pretty quickly. 
Now I appreciate more the small things that I used 
to take for granted, like a sunny day or sitting in a 
café drinking coffee. These have become special 
little things to cherish. 

Why did you choose the Irisbuurt? 
At first I lived in Gestel. Then I met my wife in 2014, 
who already lived in this area, which has a nice 
atmosphere and convenient location. We are happy 
to have gotten to know many people in this neigh-
borhood, and we appreciate and enjoy the Blokhut 
events.

Is your wife also Italian?
No, she is from New Orleans (but her family name 
is Sicilian!). Our families travelled here for our 
wedding in Strijp-S. We just celebrated our seventh 
anniversary.

Do you feel integrated into the Dutch 
society?
Yes. I understand Dutch and try to speak it. I feel 
comfortable here because I have figured out how 
the Dutch think: the egalitarian mentality, their 
approach to customer support . . . I like that the 
Dutch get down to business to resolve issues 
without finding blame. In Italy, first we find the 
responsible person to chastise before solving the 
actual problem.

What is it like raising children with 
multiple cultures?
It’s no small task! From the Italian culture, it would 
be nice for them to take some zeal, vitality, gusto. 
From the Dutch culture, it would be nice for them 
to be light-hearted. If something doesn’t go their 
way, they can say, “OK, then it goes another way.”

- Gisi

“Now I appreciate 
more the small things 
that I used to take for 
granted”



 Column Naar mijn mening
Door Jorinde

Het is iets van alle tijden. 
Door Corona is het echter 
onder een vergrootglas 

komen te liggen en pijnlijk uitvergroot. 
Meningsverschillen. Hele avonden tele-
visie worden gevuld met praatprogram-
ma’s waar werkelijk iedereen zijn of 
haar mening kan en mag verkondigen. 
Je hoeft er geen hersencellen voor te 
hebben. Je hoeft er zelfs niet over te 
hebben nagedacht. Je braakt gewoon 
een willekeurige mening de wereld in. 
Vooral met veel overtuiging en mis-
schien zelfs een licht verontwaardigde 
stemverheffi ng. Slechts een zeldzame 
enkeling heeft een weldoordachte en 
goed gefundeerde mening die ook 
werkelijk zinnig klinkt. Deze enkeling 
die wel iets verstandigs te zeggen heeft 
en met gefundeerde informatie komt, 
wordt overschreeuwd door de rest. 

In de afgelopen twee jaar gaat het 
avond na avond alleen nog maar over 
Coronabesmettingen, Coronamaat-
regelen, Coronavaccinaties en vooral 
wat iedereen daar dan vervolgens van 
vindt. Soms wordt Corona even opzij 
geschoven voor een moord op een 
bekende Nederlander, vermeende 
zedenmisdrijven achter de coulissen 
of huiselijk geweld door een BN-er. En 
ook daar heeft vervolgens weer ieder-
een een ongenuanceerde mening over. 
Op alle slakken wordt zout gelegd. 
Iedere uitspraak wordt van intentie en 
nuance beroofd. De verontwaardiging 
is enorm. Het gaat niet eens meer om 
het onderwerp, maar we willen vooral 
wat te mopperen hebben. En al die me-

ningen, weet je: I don’t give a fuck. Wat 
kan mij het in hemelsnaam schelen wat 
Jantje of Pietje vindt? Heb ik er zelf dan 
geen mening over? Meestal wel natuur-
lijk, maar soms niet, nee. Dan neem ik 
niet de moeite om me ergens dusdanig 
in te verdiepen om een weloverwogen 
oordeel te kunnen vormen. Een mening 
is slechts een oppervlakkige bevinding 
van een situatie. Het is in ons prehis-
torische brein geplaatst om situaties te 
kunnen inschatten op mogelijk gevaar. 

Na die inschatting, kan je je afvragen: 
oké, dit is de situatie. Kan ik daar iets 
mee? Zo ja, dan bepaal je een stra-
tegie voor jezelf. Niet voor anderen, 
voor jezelf. Moet je er ook iets mee? 
Soms wel, soms niet. Je kunt er voor 
kiezen om je mee te laten voeren op je 
gekozen pad zonder jezelf een actieve 
rol toe te eigenen. 

Je mag gewoon je eigen mening 
vormen en je hoeft deze niet eens te 
delen met de rest van de wereld. Is dat 
niet mooi? Ik denk overigens dat de 
media een zeer  dubieuze rol heeft in 

verslaglegging. Als er een onderwerp 
voorbij komt waar je toevallig meer van 
weet dan de gemiddelde lezer of kijker, 
merk je pas hoe eenzijdig en ontdaan 
van diepgaand onderzoek journalistiek 
veelal te werk gaat. Misschien een 
gevolg van de snelle maatschappij 
waardoor gedegen onderzoek te veel 
tijd vergt en daardoor vaak niet moge-
lijk is? Hoe vaak heb ik (net als mijn 
naasten) al moeten concluderen dat de 
verslaglegging vooral gericht is op het 

effect, sensatie zelfs mis-
schien, en zoveel minder 
gebaseerd op de volledige 
werkelijkheid? 

Het bekt natuurlijk ook veel 
lekkerder als je een minder 
genuanceerde stelling 
de wereld in slingert. Het 
effect is veel groter, de ver-
ontwaardiging dus ook. En 
ja, dan is jouw artikel mis-
schien wel het gesprek van 

de dag. Dat er bewust feiten worden 
weggelaten, uit effectbejag, vergeten 
we voor het gemak. Natuurlijk maken 
mensen enorme fouten en daar moet 
iets van gevonden worden door de 
mensen die daarvoor zijn opgeleid en 
aangesteld. Wetenschappers, rechters. 
Maar niet door een toevallige BN-er. 

Anderzijds kunnen op deze manier 
onderwerpen aan het licht gebracht 
worden die het zeker waard zijn om be-
sproken te worden. Als een soort lan-
delijke brainstormsessie. met als doel 
een maatschappelijke kentering teweeg 
te brengen. Dat is misschien nodig om 
onze normen en waarden bij te stellen - 
als dit niet af en toe gebeurde, zouden 
we wellicht nog steeds de opvattingen 
van een neanderthaler hebben. 

Ik wil mijn aandacht en energie richten 
op zaken die opbouwend zijn, die een 
positief doel dienen. Ik wil onderdeel 
zijn van de oplossing, niet van het 
probleem. Dus ik trek me terug. Ik hoef 
niet overal een mening over te hebben. 
Ik roddel niet. Ik luister naar mensen 
die hulp nodig hebben. Ik richt mijn 
aandacht en energie op zaken in mijn 
directe omgeving en invloedssfeer. Als-
of het zo moest zijn las ik deze quote 
vandaag “No response is a response. 
And it’s a powerful one. Remember 
that”. En dat is dan weer mijn mening. 
:)

Een uniek adres voor kruiden, etherische oliën en edelstenen
Geldropseweg 80

5611 SK Eindhoven
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“Ik wil mijn aandacht en 
energie richten op zaken 
die opbouwend zijn, die 
een positief doel dienen”
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Kijk in de wijk
Een rubriek voor alle inwoners van 
onze wijk, van 1-99+ jaar

Een andere kijk op vervoer in de wijk. Op verschillende plekken in de 
wijk kan je ze zien staan en zelf gebruiken. Wie maakt er een leuke 
foto van? In gebruik? Zomaar onderweg?

Stuur je foto naar kijkindewijk@jongeluijs.nl en je foto komt wellicht in de volgende editie van de Iriskrant. 

Oplage 
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Redactie
Carst de Kock, Els 
Castelijns, Gisi Cannizzaro, 
Hedwig van Driel (correctie), 
Henk Kok, Janne Huijbers, 
Jannie Engels (opmaak), 
Jorinde Panken, Linda 
Hoogsteden, Serge van 
Uden, Tim Tielens, Younes 
Riad

Artikelen en nieuwe 
redactieleden zijn altijd 
welkom! 

Artikel insturen? 
Gebruik dit formulier:
tinyurl.com/iriskrant-insturen

Deadline voor de lente:
25 februari
Verschijningsdatum:
24 maart

Wil je meedoen als zzp’er, 
‘Know your Neighbor’ of heb 
je een duurzame oplossing in 
of rondom je huis?
Gebruik dit formulier:
tinyurl.com/IrisOproep

Meedoen in de redactie?
Mail: iriskrant@gmail.com

Geldropseweg 58a

5611 SJ Eindhoven

Tel. 040- 3400 149

info@cvteindhoven.nl

www.cvteindhoven.nl
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Eindhoven krijgt er een nieuwe hotspot 
bij: De Caai. Binnen nu en afzienbare tijd 
zal het oude Campinaterrein een nieuwe 
hippe levendige plek zijn, waar gewoond, 
gewerkt en ontspannen wordt. Voor 
mij als echte Eindhovenaar een mooie 
transformatie.

ma (Monique), papa (Benno) en twee Als klein 
menneke zat ik af en toe te vissen aan het kanaal. 
Ik woonde met mijn ouders op de Ruysdaalbaan 
en begin jaren zeventig was het geen probleem 
dat je als zesjarige in je eentje, uit het zicht van 
je moeder, aan het (toen nog vervuilde) water je 
hengeltje uitgooide. 
Ik ging het liefst op zaterdag, want dan kon ik ‘s 
ochtends vroeg zien hoe de boeren met paard 
en wagen vanuit Geldrop kwamen aanrijden en 
hun melkbussen op de lopende band zetten. Het 
mooiste vond ik dan als de bussen verdwenen in 
het zwarte gat van de fabriek.

Toen ik later drie keer in de week met mijn 
moeder naar De Tongelreep fietste om daar bij PSV 
Zwemmen te trainen, zag ik de mannen die daar 
werkten, in witte pakken en met mutsjes op, hun 
boterhammen eten, een sigaretje roken of een 
potje kaarten met collega’s. Jaren later kwam ik 
er nog wel eens voorbij. Hoorde van vrienden en 
klasgenoten hoe je daar veel geld kon verdienen 

door loodzware kazen om te draaien, hoe de 
pudding werd gemaakt van grote bakken met 
botten waar de (dode) ratten nog tussen zaten 
en zag hoe het terrein en de gebouwen in verval 
raakten. Uiteindelijk zou de Campina vertrekken.

Nu, anno 2023, wordt er hard gewerkt op het 
terrein van De Caai. Vervallen gebouwen worden 
gesloopt, monumenten worden klaargemaakt voor 
hun nieuwe bestemming en de drie woontorens 
beginnen snel de hoogte in te gaan. Over niet al te 
lange tijd zullen er gezinnen, stellen, singles van 
alle nationaliteiten wonen,zal er gewerkt worden 
en zullen waarschijnlijk allerlei hippe restaurantjes 
hun deuren en terrassen openen. Een nieuw stukje 
Eindhoven op een oude plek.

Ikzelf vis al jaren niet meer en mijn zwemcarrière 
is een stille dood gestorven. Maar ik zal nog vaak 
langs het terrein rijden en menigmaal een wijntje 
drinken en een veel te duur hip hapje naar binnen 
werken. Dan zal ik denken aan de laatste melkbus 
die in het zwarte gat van de Campina verdwijnt.

- Serge

De Campina, het Campina 
terrein, de Caai
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Uitgesteld: 
Buurtfeest 
& Braderie 
Geldropseweg
Beste buurtbewoners, helaas is het ons 
niet gelukt de organisatie rondom het 
buurtfeest op 25 juni rond te krijgen. We 
zullen hiervoor later dit jaar een nieuwe 
datum bekend maken. We willen namelijk 
eerst heel graag resultaten boeken met 
de aankleding van de straat om ervoor 
te zorgen dat iedereen zich thuis voelt. 
Wellicht is zijn de mooie groene vogels 
& vibes je al opgevallen? Much more to 
come!

Groeten van de werkgroep Onze 
Geldropseweg

trek?

Cafetaria Stap Us In
Geldropseweg 51
5611SC Eindhoven

Bestel: 040-2930038

Uw fietsenmaker voor 
onderhoud en reparaties, 

Leenderweg 119, Eindhoven

7

Augustus 
bestaat 
één jaar
Wanneer deze Iriskrant bij jou op de 
deurmat valt, wonen mijn vrouw Sonja 
en ik precies één jaar in ons huis in Au-
gustus. Er woonden al eerder mensen 
in het project, en de laatste opgele-
verde huizen werden geloof ik pas in 
april betrokken. Maar laten we voor het 
gemak even zeggen dat Augustus nu 
een jaar bestaat.

De wijk begint nu echt te leven. Bijna 
alle tuinen zijn aangelegd en overal 

hangen gordijnen. Dat laatste was 
heel lang niet het geval, en dat was 
best leuk, want gluren bij de buren 
werd daardoor wel heel eenvoudig. 
Parketvloeren, laminaat en grote en 
kleine tegels. Iedereen heeft zijn eigen 
smaak, iedereen heeft zijn eigen bud-
get. En dat zie je overal. Tuinen worden 
door bewoners met groene vingers zelf 
aangelegd, terwijl de bewoners aan de 
overkant van de straat ervoor kiezen 
om een (duur) hoveniersbedrijf in te 
schakelen.

Een bont gezelschap van verschillende 
types mensen bevolkt ons ‘wijkje’. Dat 
maakt het leuk, dat maakt het gezellig. 
Wat er echter nog ontbreekt, zijn vogel-
tjes. Kauwen, duiven en Vlaamse gaai-
en (en een paar verdwaalde meeuwen) 
zijn er genoeg, maar merels, mussen, 
roodborstjes, kool- en pimpelmezen 

zijn nergens te bekennen. Hopelijk 
komen ze als alle tuinen vol staan met 
nieuwe bomen, struiken en heggen, 
waar mijn gevleugelde vrienden zich 
tegoed kunnen doen aan wormpjes, 
torretjes, besjes en zaden.

Oh, en voor wie het nog niet wist: 
het eerste huis in Augustus is alweer 
verkocht. Via via hoorde ik dat ook hier 
ruim boven de vraagprijs is betaald. 
Dat is natuurlijk heel leuk om te horen, 
maar voorlopig blijven Sonja en ik hier 
nog wel even wonen. Want ondanks 
dat we bijna nergens meer naar binnen 
kunnen kijken en de vogeltjes ons nog 
niet gevonden hebben, hebben we het 
hier reuze naar onze zin. Op naar jaar 
twee!

 -Tekst en foto: Serge van Uden

Comedy in de 
Blokhut
Beste buurtbewoners, helaas is het ons 
Binnenkort kan je een avondje lachen 
inplannen want er komt een superleuke 
comedyshow in de Blokhut. In een twee 
uur durend programma zullen 5 tot 8 
beginnende én doorgewinterde stand-up 
comedians je 
lachspieren 
aan het werk 
zetten. De 
datum kan je 
alvast noteren: 
15 september 
2023. 
Wil je dit niet 
missen? Meld 
je dan aan om 
op de hoogte 
gehouden te 
worden via whatsapp (scan de QR-code 
vanuit whatsapp) of stuur een mail naar 
comedyblokhut@gmail.com met je voor- 
en achternaam.



Vogels
Door Jorinde

Het is niet te geloven. 
Een zooitje maken ze 

ervan. Wat een volk. De 
stoep ligt bezaaid met takjes die 
uit de boom erboven zijn gevallen. 
Het is niet de boom die de takken 
heeft laten vallen, nee, de duiven 
die proberen om er een nest in 
te bouwen doen dat. Ieder jaar 
verbaas ik me weer over de enorme 
slordigheid en schijnbare laksheid 
waarmee ze proberen een nest in 
elkaar te flansen. Ik dacht dat het 
aan het specifieke koppel lag dat 
ieder jaar terugkomt naar onze boom 
om zich voort te planten. Het is 
gewoon een slordig stel, dacht ik. 
Het lukt ze slechts zelden om een 
ei uit te broeden en het gevederde 
kind groot te brengen in die boom. 
Vaak ligt het nest al voor aanvang 
van de broedtijd op de grond, of het 
ei is eruit gevallen en de inhoud ligt 
in stroperig eigeel verspreid over de 
stoeptegels. 

Na jarenlange verbazing heb ik toch 
maar eens google geraadpleegd. Tot 
mijn verbazing bleek dat dit gedrag 
hoort bij de vogelsoort. Duiven 
bouwen dus gewoon zo hun nest. 
Slordig wat takjes bij elkaar mikken, 
en nu komt het: door heel veel in 
het nest te poepen, plakken ze 
de boel een beetje aan elkaar. De 
stelling “rust, reinheid en regelmaat” 
geldt in ieder geval niet voor duiven. 
De reinheid is ver te zoeken.  Het 
verklaart overigens ook meteen de 
aanzienlijke hoeveelheid duivenpoep 
onder de boom. De doelstelling 
om zo veel en gericht mogelijk 
in het nest te poepen wordt met 
overtuiging nagestreefd. Ondanks alle 
inzet is het helaas weer niet gelukt 
dit jaar. Het bewijs van de mislukte 
poging ligt onder de boom. Gelukkig 
geen eieren maar alleen de restanten 
van het nest.  

Meer succesvol zijn de kauwen in 
de buurt, zo bleek gistermiddag. 
Consternatie op het pleintje en de 
parkeerplaats. Tientallen kauwen 
vlogen luid krijsend door elkaar. Ze 
leken een aanval uit te voeren op 
de kat van de overburen, die zich 
angstig onder een auto verstopte. 
Zich van geen kwaad bewust sjokte 
ze over straat richting huis toen 
de aanval onder luid gekrijs werd 
ingezet. De oorzaak van de aanval 
lag bij de jonge kauw die midden 

op straat zat. Na een vliegoefening 
gestrand op de harde stenen en 
versuft moed aan het verzamelen 
om een nieuwe poging te wagen. 
De kat kwam slechts voorbij maar 
werd vakkundig door de ouders en 
andere leden van de kauwenfamilie 
weggejaagd. Ik herinner me dat 
onze, inmiddels overleden, witte 
herder Mink ook eens aangevallen 
werd door kauwen. Ze zette het 
echt wel op een lopen, maar ze 
bleven terugkomen om haar “weg 
te jagen”. Ik vermoed dat ook Mink 
destijds te dicht bij een nest of een 
gestrande jonge kauw in de buurt 
kwam. Het was wel een gek gezicht. 
Zo’n grote hond die het op een lopen 
zet voor een vogel.  Ik ben geen fan 
van duiven, maar zeker ook niet van 
kauwen. Het zijn allebei vogels net 
als iedere andere vogel, maar ze zijn 
met zoveel. En groot. En niet perse 
met een hoge schattigheidsfactor 
zoals koolmeesjes of roodborstjes. 
De dreigende aanwezigheid van een 
kat bij een peuterkauw is voor mij 
echter ook een brug te ver. Dus… 
goed gedaan ouders en familie kauw. 

Dat de jonge vogels sowieso ten 
prooi vallen aan roofdieren blijkt als 
ik later in de auto richting Nuenen 
rijd. Onderweg zie ik op verschillende 
plaatsen de restanten van vogels op 
het wegdek liggen. Niet één maar 
echt een behoorlijk aantal. Mogelijk 
zijn dit ook jonge vogels geweest die 

tijdens hun eerste vliegoefeningen 
ten prooi zijn gevallen. Nog niet 
gewend aan de gevaren in hun 
omgeving en de snelheid van auto’s 
waren ze niet snel en behendig 
genoeg om het grootste van alle 
roofdieren, de mens, te ontwijken. 
Want eerlijk is eerlijk, wij mensen zijn 
toch de meest agressieve roofdieren 
op deze planeet. We staan aan de 
top van de voedselketen. We maken 
niet alleen elkaar dood, maar roven 
ook de aarde leeg en beslissen over 
dieren. 

Ooit kreeg ik een jonge merel in de 
opvang. Geland op de grond in een 
onveilige situatie.  Ik had geen idee 
hoe ik deze moest verzorgen maar 
met wat hulp van internet en andere 
professionals dan toch uitgevogeld. 
De merel werd groter en vloog uit, 
maar wist altijd haar weg weer terug 
te vinden naar mijn schouder of de 
rug van hond Mink. Tot die ene dag 
dat ze niet meer terug kwam. Zou ze 
dan alsnog ten prooi zijn gevallen? 
Of zou ze uiteindelijk haar eigen weg 
hebben gevonden? Ik ben bang voor 
het eerste maar ja, zeker zullen we 
het nooit weten.  Misschien doen 
de kauwen het wel beter dan ik, 
dus laat ze hun territorium maar 
verdedigen tegen de aanvallers die ze 
wel aankunnen. In dit geval hebben 
ze hun kroost vakkundig in leven 
weten te houden. Voorlopig dan.
 
Chapeau!
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